
Zápis z pracovní porady zastupitelstva obce Lány ze dne 16. 9. 2024 
 

Přítomni: JUDr. Ernest Kosár, Petr Králíček, Jakub Joachim, Vladan Picka, Vilém Hamouz, 
Petr Šidík, Martina Hořejší, Pavlína Švigárová, Ing. Ivana Píšová, Mgr. Magdalena Elznicová 
Mikesková 
Omluveni: Ing. Hořejší Vlastimil   

 

1. E. Kosár: 

- Body, které budou projednávány a schvalovány na veřejném zasedání zastupitelstva obce 

23. 9. 2024: 

• Rozpočtová změna – V. Hořejší/M. Jelínková 

• Schválení výběrového řízení na akci „Projektová dokumentace a inženýring pro 

přestavbu obecního objektu Dubina a přilehlého okolí“ – komise vyhodnotí výsledek 

výběrového řízení 

• Schválení žádosti o mimořádnou dotaci pro Náš Vašírov, z. s.  

• Schválení smlouvy o realizaci přeložky distribučního zařízení pro ul. Sadová  

• Schválení Směrnice pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu  

• Schválení obecně závazné vyhlášky o místních poplatcích  

• Schválení Pravidel Participativního rozpočtu obce Lány  

2. P. Králíček: 

- Informace komise, která vyhodnocuje výsledek výběrového řízení na akci „Projektová 

dokumentace a inženýring pro přestavbu obecního objektu Dubina a přilehlého okolí“ 

- Informace k přesnému znění Směrnice pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu – 

bude projednáváno a schvalováno na VZ 

3. E. Kosár: 

- informuje o krocích pro realizaci přeložky distribučního zařízení pro ul. Sadová dle smlouvy 

od společnosti ČEZ Distribuce. Stavbu bude provádět pro ČEZ firma ELROM Všeradice s. r. 

o.  

- informace k obecně závazné vyhlášce o místních poplatcích. Diskuze: navýšení poplatků ze 

psů, navýšení poplatků z pobytu a změna v poplatku za užívání veřejného prostranství  

- nová nájemní smlouva s provozovatelem restauračního zařízení Restaurace Narpa. Se 

stávajícím pronájemcem musí být ukončena smlouva – řeší I. Píšová/E. Kosár  

- diskuze, zda zadat vypracování projektu na parkoviště pod budovou I. stupně ZŠ – 

zastupitelé souhlasí s vypracováním projektu na parkoviště firmou, která dala nejnižší 

cenovou nabídku. Celkem byly dodány 3 cenové nabídky 

4. P. Švigárová: 

- Předložení návrhu Pravidel Participativního rozpočtu obce Lány – vysvětlení všech bodů a 

následná diskuze všech zastupitelů – do veřejného zasedání zastupitelstva obce bude 

přepracován nový návrh těchto pravidel. Diskuze zastupitelů nad horní hranicí nákladů na 

jeden projekt, podáváním návrhu osobám starších 12 let, vyhrazená částka rozpočtu na daný 

rok, vysvětlení podávání návrhu projektu a podpory projektů. Všem zastupitelům budou nová 

Pravidla včas zaslána – P. Švigárová 

5. I. Píšová: 

- Informuje zastupitele o stavu travnatých ploch na dětském hřišti u Židovského rybníka – je 

potřeba, aby nám firma, která se stará o travnaté plochy a závlahy na hřišti upravila plochy, 

kde nevyrostla tráva. Půda je tvrdá, je potřeba ji narušit, provzdušnit, navozit vhodnou zeminu 

a položit travní koberec. Tento postup je rychlý a na tuto plochu je možné ihned vstupovat. 

Další variantou je úprava plochy a setí travního semene v jarních měsících. V takovém 

případě by muselo být dětské hřiště uzavřeno cca 3 měsíce. Celkem se jedná o 353 m2 

plochy. Diskuze: zastupitele P. Šidík navrhuje ještě další variantu – položení zatravňovacích 

desek a vysetí trávy. Bude zjištěna cenová relace a podmínky další varianty 

- Informuje o vyvolaném jednání s ředitelkou MŠ Lány, předsedkyní SRPMŠ a rodiči. Schůzka 

proběhne na OÚ Lány ve středu 18. 9. 2024 od 17:00 hodin. Schůzka byla vyvolána z důvodu 

neutěšené situace po třídních schůzkách v MŠ v měsíci září 2024. Rodiče nejsou spokojeni 



s komunikací, která probíhá na půdě MŠ, novým projektem stravování, který MŠ zavedla, 

pravidly donášení hraček do školky atd. – za zřizovatele řeší I. Píšová 

 

Schůzka zastupitelů, zástupců SK Lány a projektantem nad projektem přestavby kabin 

v areálu SK Lány. 

 

Projektant představil všechny body v připravovaném rozpočtu, představil kalkulaci rozpočtu a 

představil konečnou vizualizaci celého projektu. Z původního projektu z r. 2021 byla již 

realizována tribuna a oplocení.  

 

Diskuze nad jednotlivými body projektu. 

 

Zastupitelé žádají o: 

1. Vyjmutí vodovodních a kanalizačních přípojek z projektu 

2. Vyčíslení celkových nákladů (celkového rozpočtu) na kompletní rekonstrukci fotbalových 

kabin včetně bourání a odvozu suti starých kabin, výstavbu nové kabiny, zastřešení, 

vnitřního vybavení, omítek, vybudování chodníku a parkoviště a dalších prací, které 

bychom museli realizovat v následujících letech  

3. Vyčíslení částečných nákladů, kde bude zahrnuta výstavba nové kabiny 

4. Zároveň se snažit o zařazení projektu do nové dotace 

 

Podklady na obě možné etapy (varianty) budou zaslány zastupitelům na e-mail.  

 

Členové SK Lány zastupitelům následně představili svoje plány a změny, které nastavili po své 

poslední schůzi (např. plán brigád, komunikace mezi dospělými členy a dětmi, drobné stavební a 

další práce sjednat svépomocí atd.).  

 

 
Zapsala: Ivana Píšová 


